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Styremøte  Brenna  veforening  8.12.2014  
  
Tilstede:  
  
Arne  Egil  Sagen  
Bertil  Gillberg  
Lars  Danielsen  
Edda  Hvenekilde  
Tor  Helge  Lyngstø  
  
Forfall:  
Nina  Haldorsen  
  
Styremøtet  var  en  markering  av  at  året  straks  er  over  og  at  Brennafestivalen  ble  gjennomført  
på  en  vellykket  måte.  Møtet  ble  avholdt  på  Egons  på  Sæter.  
  
Parkering  
Brennaveien.  
Edda  kontakter  firmaet  som  eier  lastebilene  som  parkeres  i  Brennaveien  og  opplyser  om  at  
parkering  i  Brennaveien  er  uønsket  og  at  Brenna  velforening  vil  følge  opp  saken  overfor  rett  
myndighet.  
  
De  private  veiene  
Arne  Egil  har  hatt  en  svært  positiv  befaring  med  representant  for  P-‐service.  Dette  selskapet  
har  overtatt  A1  Security,  som  tidligere  hadde  avtalen  med  Brenna  velforening.  
Det  var  enighet  om  å  holde  tett  kontakt  for  å  sikre  at  reglene  overholdes.  Videre  var  partene  
enige  om  å  samarbeide  om  å  sikre  at  regelverket  blir  best  mulig.  
  
  
Budsjett  2015  
Arne  Egil  hadde  sendt  ut  forslag  til  budsjett.  
  
Kommentarer  til  postene:  
  
Brøyting/strøing  i  2014  har  blitt  vesentlig  rimeligere  enn  i  2013.  
Det  synes  som  om  kostnaden  i  2014  blir  under  kr.  100.000,-‐.  
Det  budsjetteres  med  kr.  120.000,-‐  for  2015.  
  
Asfaltering  settes  til  150.000,-‐  .  
  
Informasjon  og  kommunikasjon  holdes  fast  på  25.000,-‐.  
  
Vakthold  holdes  fast  på  50.000,-‐.  Selskapet  oppfordres  til  å  gjøre  en  vervekampanje  på  
Brenna.  
  
Lekeplassene  må  oppgraderes  etter  siste  inspeksjon.  Det  budsjetteres  med  kr.  60.000,-‐.  
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Vedlikehold  tekniske  anlegg  ligger  an  til  å  bli  206.000  i  2014  hovedsakelig  pga.  Vannlekkasjen  
i  Brennastubben  og  Brennagrenda.  Det  budsjetteres  med  kr.  90.000,-‐  for  2015.  
  
Det  er  økende  etterspørsel  etter  vaktmestertjenester.  Budsjettet  for  2015  settes  til  kr.  
150.000.  For  2014  synes  det  som  om  det  påløper  kr.  140.000,-‐.  
  
Trefelling  (utenom  det  som  kommer  under  vaktmestertjenester)  settes  til  kr.  25.000,-‐  for  
2015.  
  
Redskap  og  utstyr  settes  til  25.000,-‐.  For  2014  synes  det  å  påløpe  rundt  45.000,-‐.  
  
Styrehonoraret  foreslås  øket  fra  kr.  38.000,-‐  til  kr.    80.000,-‐.  
Styret  oppfatter  at  det  settes  stadig  større  krav  til  ytelser  fra  styret,  og  at  det  ikke  er  rimelig  
med  dagens  lave  styrehonorar.  
  
Møteutgifter  settes  til  12.000,-‐.  Påløpt  for  2014  er  rundt  8.000,-‐.  
  
Avsetning  veilys  
Leverandøren  har  ikke  fakturert  noe  beløp  for  2011  og  2012.  
Avsatt  beløp  (ca.  135.000,-‐  )  for  et  dekke  mulige  krav  overføres  til  Vedlikehold  tekniske  
anlegg.  
  
Sosiale  og  inkluderende  aktiviteter  økes  til  kr.  20.000,-‐  for  å  sikre  at  bl.a.  julgrantenningen  
blir  et  arrangement  å  huske.  
  
Brennafestivalen  
Tor  Helge  lager  en  innledning  til  rapport  til  bydelen.  
Evalueringen  som  ble  gjennomført  legges  til  grunn  for  rapporten.  
  
Infoskriv  før  jul  
Tor  Helge  lager  et  kortfattet  utkast  til  infoskriv  med  innhold  iht.  referat  fra  forrige  møte.  
  
Aksjonen  Mortensrud  manifest  etc.  
Styret  mener  dette  er  en  positiv  aksjon  som  det  er  i  velforeningens  interesse  å  støtte.  
Brenna  velforening  vil  senest  innen  utgangen  av  mars  ta  initiativ  til  å  innkalle  alle  gode  
krefter  til  et  møte  for  å  diskutere  tiltak  til  områdets  beste.  Det  avsettes  kr.  5.000,-‐  til  
formålet.  
  
Brenna  gård  
Tidligere  beboer  har  flyttet.  
Eier  av  eiendommen  er  kommunen  ved  EBY.  
Arne  Egil  tar  kontakt  med  EBY  angående  videre  planer  for  Brenna  gård.  
  
Møtet  avsluttet  kl.  22:00.  
  
Referent  
Tor  Helge  Lyngstøl  
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